
J E G Y Z Ő K Ö N Y V
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete

2003. február 25-i rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Városháza földszinti tanácskozó terme

Jelen vannak: Wittinghoff Tamás polgármester, Lévay Ernő és Nagy György
alpolgármesterek, Bánlaki József, Bíró Gyula, Budavári György, Dr. Kisfalvi Péter,
Káhn János, Lévay Csaba, Lux László, Meinczinger Tibor, Dr. Molnár Gábor, Dr.
Nagy Tamás, Pénzesné Végvári Ágnes, Dr. Riedl Zoltán, Stifft Nándor, Dr. Szabóné
Müller Tímea, Szidiropulosz László, Takács Viktor, Tóth Béla, Dr. Vándor András,
Wolf Gábor képviselők.

Tanácskozási joggal meghívottak:  Kissné Benedek Zsuzsanna mb. jegyző, Vágó
Csaba (polgármesteri referens)  Ács Katalin (mb. városépítési osztályvezető),
Kaiserné Beke Andrea (építéshatósági osztályvezető) Pappné Hajdú Katalin
(pénzügyi osztályvezető),  Bordás István  (kulturális referens), Karsainé Kovács Judit
(oktatási csoportvezető), Fischer Péter (számítástechnikai csoportvezető), Micsinyi
Éva (hatósági osztály csoportvezető), Csík Edina (főépítész), Nagy Tibor
(vagyonigazgató) Kommáné Hutka Ilona (revizor), Csorbainé Weigert Tünde
(egészségügyi referens), Erdős Károlyné (titkársági csoportvezető), Farkas Jenő
(gondnoksági csoportvezető), Misik Tibor (számítástechnika), Szitkó Etelka (román
kisebbségi szószóló).

Wittinghoff Tamás polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja a
határozatképességet, az ülést megnyitja.

Budavári György: a képviselőcsoportja nevében kéri, hogy a Nefelejcs utcai
napirendet  vegyék le napirendről, mert véleményük szerint  nincs megfelelően
előkészítve.

Wolf Gábor: mindenképpen tárgyalják a Nefelejcs utcát, egyrészt azért mert a
Környezetvédelmi Bizottság is foglalkozott vele.

Dr. Vándor András : kéri, maradjon  napirenden. A Településfejlesztési és
Vagyongazdálkodási Bizottság is megtárgyalta, és a lakosság is szeretné már, ha
történne valami, aláírást gyűjtöttek.

Wittinghoff Tamás polgármester felteszi szavazásra: vegyék le napirendről a
�Nefelejcs utca útépítési és felszíni vízelvezetési  munkáihoz szükséges fedezet
biztosítása� előterjesztést.

A javaslat 8 igen, 14 nem szavazatot kapott, így a Képviselő-testület úgy döntött,
hogy az előterjesztés napirenden marad.

Felteszi szavazásra a napirendet, melyet a testület 15 igen, 2 nem, 5 tartózkodással
elfogadott.
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47/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Napirend

1.) Jegyző pályázatok elbírálása
2.) Nefelejcs utcai útépítési és felszíni vízelvezetési munkáihoz szükséges

fedezet biztosítása
3.) Céltartalékba helyezett (hóeltakarításra biztosított) pénzeszköz

felszabadítása.

Napirend előtt:

Bíró Gyula : a Bretzfeld utcában az iskola előtt az út 2 m-es sávban megrepedt és
az autóbusz alatt meghajlik, sürgősen meg kell javítani. (A gázvezetékkel volt
probléma.) A nyár folyamán már vízcsőtörés is volt ezen a helyen, és három olyan
nagy kátyú is van, ami életveszélyes.  Felhívja a Hivatal figyelmét  az Egészségügyi
Központ körüli  parkolásra, ahol igen sok az autóforgalom egész nap. Készítsenek
tervet a parkolás megoldásának érdekében.

Wittinghoff Tamás polgármester:  március 04-én ismét lesz testületi ülés és akkor
lesz mód a napirend előtti hozzászólásokra. Mivel most rendkívüli ülést tart a
Képviselő-testület, ezért kéri a képviselőket, hogy észrevételeiket akkor tegyék meg.
Március 6-án 17 órakor a Mindszenty J. R.K. Általános Iskolában egy tervismertető
fórumot tartanak a főút rekonstrukcióval  kapcsolatban, kéri, aki teheti és érdekli a
téma, az vegyen részt rajta.

A Képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását.

1.) Jegyzői pályázat elbírálása:

Wittinghoff Tamás polgármester: összesen 43 pályázat érkezett a kiírásra, ebből
egy pályázó a meghallgatás előtt visszavonta pályázatát, 9 pályázatban formai hibát
állapítottak meg. A meghallgatás során konszenzus alakult ki arra vonatkozóan, hogy
a mai ülésen ismételten, kiket hallgasson meg a Képviselő-testület.
A testületi ülésen kell dönteni a szabályokról is, illetve a pályázat elbírálását is
testületi ülésen kell megtenni. A nagy számú pályázóra való tekintettel a
meghallgatást valamennyi képviselő előtt hajtották végre, de az nem volt hivatalos
testületi ülés. Ennek az lett az eredménye, hogy a testület (szinte konszenzussal) 3
pályázót választott ki, akiket most ismét meghallgatnak. Ennek megfelelően
felolvassa a személyek nevét:  dr. Kolonnay Enikő, dr. Molnár Ildikó és Tevanné dr.
Südi Annamária.
Felteszi szavazásra, hogy a felolvasott három pályázót hallgassa meg a Képviselő-
testület.

A Képviselő-testület a javaslatot  22 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

48/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Pályázók meghallgatása -  jegyzői kinevezés
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a jegyzői pályázat
elbírálása napirend tárgyalása során három pályázót hallgat meg újra: Dr. Kolonnay
Enikőt, Dr. Molnár Ildikót, és Tevanné dr. Südi Annamáriát.

Wittinghoff Tamás polgármester: megkérdezi a pályázóktól, hogy hozzájárulnak-e,
ahhoz, hogy a pályázatukat  nyílt ülés keretében tárgyalja a testület?

A pályázók egyhangú �igennel� válaszoltak.

Wittinghoff Tamás polgármester:   elsőként dr. Kolonnay Enikőt hallgassák meg,
megkéri dr. Molnár Ildikót és  Tevanné dr. Südi Annamáriát, hogy fáradjanak ki az
ülésteremből.

Wittinghoff Tamás polgármester: megkéri dr. Kolonnay Enikőt, hogy néhány
gondolatban mondja el, amit fontosnak tart, de néhány célirányos kérdést feltesz
részére:
Hogyha Önre esne a választás mi az a három dolog, amit legfontosabbnak tart,
amikor munkába lép a Hivatalban?

dr. Kolonnay Enikő: köszönti a Képviselő-testületet és a Polgármester urat.
Megköszöni, hogy ismét alkalom nyílt arra, hogy meghallgassák.
A kérdésre válaszolva elmondja, hogy elsőként legfontosabbnak a jegyzői munkakör
átadás-átvételét tartja. Attól a perctől kezdve ráhárulnak azok a jogok és
kötelezettségek, ami a jegyzői munkakörrel együtt járnak, attól a naptól a jegyzői
felelősség  rajta van.
A második legfontosabb kérdés, amit haladéktalanul meg kellene tennie, hogy a
Polgármester úrral leül és megbeszélik, hogy mik azok a legfontosabb stratégiai
kérdések, amiben ő a segítségére tud lenni a munkájával.
A harmadik feladat az, hogy az egész önkormányzat működésére vonatkozó
Szervezeti és Működési Szabályzatot, és az Ügyrendet megismerje. Meg kell ismerni
a Hivatal szervezeti felépítését, a kollegákat. A bemutatkozás után és a hivatali
szervezet áttekintését követően meg kell ismerkednie az SZMSZ-ben behatárolt
képviselő-testületi munkával, önkormányzati működéssel. Fontosnak tartja a
bizottságok munkájának és a kisebbségi önkormányzatok működésének  a
megismerését, hiszen elég ritka felállás, hogy hat kisebbségi önkormányzat
működjön egy önkormányzatnál. Úgy gondolja, hogy amit elmondott azok a
legfontosabb feladatok.

Wittinghoff Tamás polgármester megköszöni a bemutatkozást, és kéri, hogy amit
még fontosnak tart, azt mondja el.

dr. Kolonnay Enikő: fontosnak tartja még annak a megismerését is, hogy minél
előbb megismerje az önkormányzat költségvetését, hiszen a jegyző utalványozási és
ellenjegyzési joggal rendelkezik. Tehát naponta szembesülhet olyan kötelezettség-
vállalásokkal és az önkormányzatot terhelő kiadásokkal, aminek ismerni kell azok
költségvetési határait. Meg kell ismerkedni rövid határidőn belül az önkormányzat
intézményrendszerével, az intézményrendszer felépítésével. Elsőként említette, hogy
a hivatali szervezeti rendszert is meg kell ismerni, annak felépítését, a kollegák
munkaleterheltségét, az egymáshoz kapcsolódó feladatoknak a logikai rendszerét.
Az önkormányzat működésén belül a feladatok közé tartozik az önkormányzati
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testületi üléseknek a terve, és tervszerűen meghatározott napirendi pontoknak a
menete, erre való felkészülés, de sorolhatná még a hétköznapi feladatokat. Várja a
képviselők kérdéseit.

Wittinghoff Tamás polgármester:  megkérdezi a képviselőket, hogy kinek van
kérdése a pályázóhoz. (Nem volt kérdés). Megköszönte dr. Kolonnay Enikő
bemutatkozását.
A következő pályázó dr. Molnár Ildikó.
Megkéri dr. Molnár Ildikót, mondja el munkába állásakor, mi az a három dolog, amit
legfontosabbnak tartana?

dr. Molnár Ildikó: úgy gondolja, hogy elsőként át kell tekinteni a Hivatal szervezeti
egységeit, a hozzájuk tartozó feladatok terjedelmét és tartalmát, ehhez
kapcsolódóan meg kell ismerni  részletesebben a költségvetést. Erre tett is kísérletet,
hiszen beszerezte a koncepciót, az előző évi költségvetést, tehát nagy vonalakban
már ismeri, de az elfogadott költségvetést részleteiben és tartalmában még meg kell
ismerni. Ehhez viszonyítva kellene a Hivatal feladatait áttekinteni. Nem gondolja azt,
hogy első feladat lenne a rombolás, és mindennek a megváltoztatása, mert az hiba
lenne, viszont speciális adottságokkal rendelkezik a település, és ehhez kell igazítani
a hivatali szervezetet. Meg kell ismerni a Képviselő-testületet, a tagjait, a bizottságait,
és a hozzátartozó feladatköröket. A jegyzőnek figyelembe kell venni a település
specialitását is, hiszen anélkül nem lehet igazán szakmai segítséget adni az
önkormányzat munkájához. Azt gondolja, hogy azt a szellemiséget kellene
megismerni, ami a Hivatalt és az önkormányzatot az állampolgárok felé
megnyilvánuló viselkedésében jellemzi. Úgy tapasztalta, hogy itt egy
állampolgárbarát, a település érdekeit maximálisan figyelembe vevő testület és
hivatal működik. Ehhez kapcsolódóan tette meg a pályázatában azokat a szakmai
javaslatait, amit  még szélesebb körben lehetne segíteni általa is, és a testületnek
adott  tanácsaival is. Megköszöni a testületnek, hogy ismét meghallgatták.

Wittinghoff Tamás polgármester: az  elmondottakon kívül kíván-e még valamit
elmondani, amit még fontosnak tart?

dr. Molnár Ildikó: a pályázat benyújtása előtt próbált tájékozódni a település
sajátosságaival kapcsolatosan, próbált olyan szakmai anyagot elkészíteni, ami
tükrözi az elképzeléseit. Azt gondolja, hogy a hivatal működésével kapcsolatosan  a
jogi tevékenység megerősítése, a testület munkájának a segítését ellátó szervezet
megerősítése lenne szükséges. Azt gondolja, hogy az előző munkahelyéről és a
szakmai képesítéséből, gyakorlatából adódóan elég széles spektrumú kitekintése
van a más települések és önkormányzatok gyakorlatában. Hozott magával néhány
olyan ötletet, amivel még itt nem találkozott, pl. ami az informatikai fejlesztéssel
kapcsolatos, amit elmondott a meghallgatás során, és ez nem elméleti színtű ötlet,
mert ahol dolgozott korábban ott az, gyakorlat volt. Úgy gondolja, hogy több olyan
tapasztalattal is rendelkezik, ami jobban segítené azt, hogy a lakosság és az
önkormányzat közelebb kerüljön egymáshoz. Nagyon jó és nagyon szép
tevékenységnek tartja, ha egy önkormányzat, a Hivatal rendelkezik, pl. ingyenes
jogsegélyszolgálattal (egy héten egy fél nap), amikor az állampolgárnak lehetősége
van arra, hogy olyan kérdéseket tegyen fel, amire szakmai választ kap, és nem
biztos, hogy azért fizetnie kellene egy ügyvédnek. Gyakorlati tapasztalat az is, hogy
lehetséges és minimális költséget jelentene a �zöld szám� bevezetése, ami az
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állampolgároknak lehetőséget adna az ingyenes lakossági bejelentésekre. Lehet,
hogy többlet munka lenne a titkárság részére, de a polgármesternek és a jegyzőnek
olyan dolgokra hívná fel figyelmét, amiért a lakosok nem jönnek be a Hivatalba, de a
településen esetleg problémát jelentenek.

Dr. Vándor András: az elmondottakból úgy tűnik, hogy már nem dolgozik a VI.
kerületi Önkormányzatnál.

Dr. Molnár Ildikó: állományban még ott van, de a munkaviszonya közös
megegyezéssel  a nyáron folyamán meg fog szűnni.  Megköszöni a testületnek, hogy
ismét meghallgatták.

Wittinghoff Tamás polgármester: megköszöni a bemutatkozást.
Harmadikként Tevanné Dr. Südi Annamária bemutatkozását hallgatja meg a testület.
Kérdésként felteszi: ha a Képviselő-testület úgy döntene, hogy Önre esik a
választása, munkába állásakor mi lenne az első három legfontosabb feladat, amit
megtenne.

Tevanné dr. Südi Annamária: azt gondolja, ha őt választanák, akkor természetesen
meg kellene ismerkedni magával a Polgármesteri Hivatallal, a Képviselő-testület
döntéseivel, a négy éves programjával, a koncepcióval, a rendeletekkel, a
határozatokkal. Meg kell ismerkedni a Képviselő-testület hivatalának a személyi
állományával, a feladat és hatáskörökkel, azokkal a nem kötelező önként vállalt
feladatokkal, amiket ellát a Hivatal. Ennek megfelelően át kell tekintenie, hogy
szükséges-e még a Hivatal fejlesztése, bővítése, illetve mely irányban kell tovább
képezni, vagy melyek azok a dolgok, amit még tanulni kellene.
A másik, mint ahogy a pályázatában is leírta, rendkívül nagy hangsúly fektet arra,
hogy  bővüljön, illetve kialakuljon és  továbbfejlesztésre kerüljön a honlap, és
honlapon keresztül az �E-önkormányzatnak� megvalósítása is. Úgy látta, hogy a
költségvetésben erre 25 millió Ft-ot céltartalékba helyeztek, így ezt a fajta  munkát el
is lehet kezdeni, és létszámfejlesztésre is lehetőséget biztosított a Képviselő-testület.
Tehát mindenképpen azt kellene áttekinteni, megoldani, végiggondolni, hogy  melyek
azok a feladatok, amelyeket még jobban szolgáltatásbarát és ügyfélbarátként  el
lehet végezni és el lehet látni.

Wittinghoff Tamás polgármester: szabadon � a testület meggyőzésére -, amit
legfontosabbnak tart a pályázatát illetően, azt mondja még el.

Tevanné dr. Südi Annamária: Budaörs rendkívül fejlődő város, és azt gondolja,
hogy ennek az óriási nagy kihívásnak, amit ez a város lehetőségként kapott, élt is
vele, ezt mindenképpen a szolgáltatásaiban is meg kell mutatni az itt lakó
ügyfeleknek. Mindenképpen azt hangoztatná, hogy egy korszerű Polgármesteri
Hivatalban gondolkodik, amely ügyfélbarát.

Bíró Gyula: ha Önt választaná a testület, jegyzőnek, akkor mennyi időre lenne
szüksége ahhoz, hogy felmérje az itteni helyzetet, beszámoljon a testületnek,
javaslatot tegyen a Hivatal átszervezésére, stb. Tehát mennyi idő szükséges ahhoz,
hogy naprakészen legyen az itteni problémákkal.
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Tevanné dr. Südi Annamária: a kérdés két részből áll, az egyik, hogy az ügyekben
legyen naprakész, és fel tudja dolgozni azt a mennyiséget, ami a rendeletek,
határozatok alapján adódik.  A személyállományhoz lényegesen több időre van
szükség. A rendeletekhez,  határozatokhoz úgy gondolja, hogy egy fél év elegendő,
de a személyállományhoz biztosan nem, nem fog kiderülni, hogy szükséges-e az
átszervezés, és milyen mértékben, illetve kit érintene bármilyen átszervezés. Tehát
erre minimum egy évre lenne szüksége. Megköszöni a testületnek, hogy ismételten
meghallgatták.

Wittinghoff Tamás polgármester: megköszöni Tevanné dr. Südi Annamáriának a
bemutatkozást.

Most arról kell dönteni a testületnek, hogy kinek a neve kerüljön fel a szavazólapra.
Javaslata, hogy mindhárom pályázó nevét szerepeltessék a szavazólapon és egyben
teszi fel szavazásra a kérdést.

A Képviselő-testület a javaslatot 22 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

49/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Szavazólap tartalma � jegyzői kinevezés

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Dr. Kolonnay
Enikő, Dr. Molnár Ildikó, és Tevanné dr. Südi Annamária neve szerepeljen a
szavazólapon.

Wittinghoff Tamás polgármester: mivel három pályázó van, így előfordulhat olyan
eset, hogy az első körben nem sikerül döntésre jutni, javaslat erre az esetre, hogy,
amennyiben az első szavazás alkalmával egyik pályázó sem érné el a minősített
többséget (a megválasztáshoz ez szükséges), abban az esetben a Képviselő-estület
a két legtöbb szavazatot kapott jelöltről ismételten szavazzon.

A javaslatot a Képviselő-testület 22 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

50/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Pályázati döntéshozatal

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy, dönt, hogy a jegyzői
kinevezés titkos szavazásakor amennyiben az első szavazás alkalmával egyik
pályázó sem érné el a minősített többséget, akkor a Képviselő-testület a 2 legtöbb
szavazatot kapott jelöltről ismételten szavaz.

Wittinghoff Tamás polgármester:  szavazatszámláló bizottságot kell választani.
Szavazatszámláló bizottság elnökének dr. Szabóné Müller Tímeát, tagoknak  Lévay
Csabát, Lux Lászlót és Takács Viktort javasolja, melyet a testület 21 igen 1
tartózkodással elfogadott.
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51/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Szavazatszámláló Bizottság megválasztása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a titkos szavazás lebonyolításához
szavazatszámláló bizottságot választ, melynek elnöke: Dr. Szabóné Müller Timea,
tagjai: Lux László, Lévay Csaba, Takács Viktor.

Wittinghoff Tamás polgármester:  megkéri a szavazatszámláló bizottságot, kezdje
el munkáját.

SZAVAZÁSI SZÜNET

SZÜNET  UTÁN

Wittinghoff Tamás polgármester : megkéri dr. Szabóné Müller Tímeát, ismertesse
a szavazás eredményét.

Dr. Szabóné Müller Tímea: a leadott szavaztok száma 22,  ebből érvényes 22,  dr.
Kolonnai Enikő 0 szavazatot kapott, dr. Molnár Ildikó 0 szavazatot kapott és
Tevanné Dr. Südi Annamária 22 egyhangú igen szavazatot  kapott, ezzel elnyerte a
Képviselő-testület bizalmát.

52/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat

Jegyző kinevezése (Tevanné dr. Südi Annamária)

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati törvényben írt
jogkörében eljárva, határozatlan időre kinevezi Tevanné dr. Südi Annamáriát a
Polgármesteri Hivatal jegyzőjévé. Havi illetményét a köztisztviselők jogállásáról szóló,
módosított 1992. évi XXIII. törvény előírásai szerint állapítja meg.

Wittinghoff Tamás polgármester: nem emlékszik arra, az elmúlt 12 évben hogy
bármikor és ilyen kérdésben, ilyen konszenzus lett volna a Képviselő-testületben.
Gratulál a Tevanné dr. Südi Annamáriának, a győztes pályázónak és nagyon bízik
abban, hogy ez az egyhangú döntés jó előjele a jövőben együttvégzendő munkának,
melyhez sok erőt kíván.
Megköszöni mindhármuknak, hogy eljöttek a mai meghallgatásra, a győztesnek még
egyszer gratulál, és sok sikert kíván.

Tevanné dr. Südi Annamária: megköszöni az egyhangú bizalmat, és megpróbál
megfelelni az elvárásoknak.
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2.) Nefelejcs utcai útépítési és felszíni vízelvezetési munkáihoz szükséges
fedezet biztosítása:

Wittinghoff Tamás polgármester : az előterjesztés már a 2002 évben is szerepelt a
testület napirendjén és ezzel kapcsolatban a költségvetésben különítettek el
pénzösszeget, úgy, hogy a fedezetnek egy részét ez is tartalmazza. Az előterjesztést
a Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság néhány kiegészítéssel 8
igen, 1 nem, 2 tartózkodással elfogadásra javasolja a testület részére.
A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta az előterjesztést, a döntése megegyezett a
Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntésével, szavazati arány 5
igen, 4 tartózkodás.
A  Környezetvédelmi Bizottság is megtárgyalta a javaslatot és némi �zöldjellegű�
kiegészítéssel, 6 igen szavazattal elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Dr. Szabóné Müller Tímea:  igen örül annak, hogy a tavaly megszavazott beruházás
kivitelezése megkezdődik. A Nefelejcs utca- és a környékbeli lakóknak végre
megfelelő útjuk lesz és a vízelvezetés is megoldódik. Kéri a testületet, támogassa,
hogy ez a beruházás végre elkezdődjön.

Dr. Vándor András: a legnagyobb vita az volt a bizottsági üléseken, hogy ha a
testület megszavaz egy közbeszerzési pályázatra kiírandó (ezt a beruházást ki kell
írni közbeszerzési pályázatra) anyagot akkor az összeg ott fog kezdődni, ahol a
költségvetésben meghatározták (150-200 millió Ft), mivel a költségvetés nyilvános,
bárki beletekinthet. Tehát egészen világos, hogy a közbeszerzési pályázat
végösszege ott fog kezdődni, ahol a testület meghatározta. A közbeszerzési pályázat
eredeti elképzelése arról szólt, hogy próbálják lefelé szorítani az árakat, ami az
eddigiekben mindig tárgyalásos eljáráson ment, ami elég komplikált és nehézkes. A
bizottsági vita nyomán azt a javaslatot tenné, hogy szabja meg a testület, hogy
ennek a munkának a lebonyolításához (a Nefelejcs utcai műszaki tartalommal ismert
munka), amihez a Környezetvédelmi Bizottság kiegészítést fűzött, rendeljen hozzá
100 millió Ft-ot és a megszavazás után tegyen javaslatot arra,  hogy a közbeszerzési
pályázat lebonyolítása nyomán, ha  szükséges a további összeget meg fogják
szavazni, vagyis a végrehajtáshoz biztosítja a testület a szükséges pénzt. A
közbeszerzés pályázatnál figyelembe kell venni, hogy az építési idő alatt lesz
megtartva a Passiójátékok, ezért a közlekedési rendet bele kell tervezni, a zavartalan
lebonyolítás érdekében. Tehát javaslata az, hogy 100 millió Ft.-os költségkerettel a
Képviselő-testület fogadja el ezt a javaslatot, és ne hagyják azt, hogy az érvényes és
folyamatban lévő vízügyi és útépítési, stb.  engedélyek lejárjanak.

Budavári György: sok mindenben egyetért Dr. Vándor Andrással.
Kérdése:  2001-es és a 2003-as terv között van-e valamilyen változás, magán a
tervrajzon? A 2001-es költségvetésben a terv szerint 89 millió Ft volt, ami a 2003-as
évben felment 160 millió Ft-ra.
Több példát ragad ki:
A feszíni vízelvetés 2001-es tervben 30 millió Ft volt, a 2003-as tervben pedig 80
millió Ft, vagy az útépítésre 45 milliót terveztek 2001-ben, most viszont 55 milliót,  az
elektromos hálózat 2001 évben 6 millió, a jelenlegi 8 millió, a bonyolítási költség
2001-ben 2 millió, a mostani 4 millió, és kerítés áthelyezés 2001-ben 2 millió,
jelenlegi 3 millió. Mi változott ahhoz, hogy több mint 60 millió Ft-tal drágább lett ez a
beruházás. Hozzáteszi, hogy a képviselőtársai nem ellenzik a Nefelejcs utca
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megépítését, tehát nem arról van szó, de közbeszerzést nem lehet úgy kiírni, hogy
idéz a közbeszerzésből: �a közműkiváltásokat pontosan, csak a kivitelezés elkezdése
után, közművek helyének feltárása alapján lehet meghatározni�.
Ennek alapján talpán legyen az a vállalkozó, aki olyan árat fog adni, ami belefér a
költségvetésbe. Tehát ezért mondják azt, hogy teljes mértékben nincs előkészítve,
nem lehet  pályázatot úgy kiírni, hogy majd feltárják és utána nem győzik meg
pénzzel. Ez így nem jó. A Polgármester úr kérte, hogy a 2002-es évi tartalékra,
egyenlőre ne tervezzenek, ezzel szemben már közel 200 millió Ft (igaz hitelre) a
tavalyi pénzmaradványra lesz terhelve. A főútra sem elég az 500 millió Ft, tehát
elkezdik a milliókat elkölteni, de még nem is tudják pontosan, hogy mennyi  lesz a
pénzmaradvány. Mindezek miatt mondták azt, hogy vegyék le napirendről, dolgozza
ki a Hivatal, és akkor írják ki a pályázatot.
 A Passiójáték már külföldön is ismert és pontosan abban az időben folyna az
építkezés is, tehát az útépítést úgy kell megoldani, hogy a Passiójáték lebonyolítását
nem zavarja. Az ő véleménye is az, hogy most 100 millió Ft-ot utaljanak hozzá,
tudomása szerint a 2002.  évi költségvetésben is szerepelt. A 34 millió Ft-ra már van
testületi rendelet, közel 50 millió Ft-ot pedig a felszíni vízelvezésből vennék el, amiről
most kellene szavazni. A lakossági aláírásokkal ő is egyet ért, és azt szeretné - ha
meg lehet oldani -, hogy a lakosságot is vonják be, amennyiben lesznek
módosítások, az igényeiket mindenképpen meg kell hallgatni.

Wittinghoff Tamás polgármester: azért, hogy a számok pontosak legyenek
elmondja, hogy az elmúlt évben erre a célra, illetve a felszíni vízelvezetésre és
hasonló célokra  a szereplő összegből 92.024.00,-Ft az, amit az idei tartalékkeretből
kell biztosítani, az nagyságrendileg 8 millió Ft. Ők is úgy gondolják, hogy a 100 millió
Ft, Budavári György és Dr. Vándor András elmondása szerint is és a közbeszerzés
sajátossága miatt is így célszerű.

Lévay Ernő alpolgármester: a Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási
Bizottság ülésén azzal kezdték az előterjesztés megtárgyalását, hogy áttekintették
azokat a tervműveleteket, amelyek tervszinten, jóváhagyásszinten a pénzüggyel elő
vannak olyan mértékben készítve, hogy indíthatóak, illetve minimális támogatás
szükséges a megindításához. A Nefelejcs utcának a tervei � aminek a
megvalósításáról szó van �, műszaki tartalma gyakorlatilag nem változott. Tudomása
szerint két lépcsőben alakult ki a tervezés, ez azért volt, mert világossá vált, hogy a
Vízügyi Hatóság az útjavítással érintett részen, tehát a Farkasréti út és a Kőhát utca
közötti  szakasz megépíthetőségét azzal kapcsolja össze, hogy a felette lévő
szakasz vízelvezetése is megvalósuljon. A becsült számok (az előterjesztés szerinti
anyag),  az első meghiúsult közbeszerzési eljárásnak a tapasztalatai alapján voltak
megbecsülve. Különböző szakaszokban áttekintették, elsősorban a vízelvezetés
költségeit. A Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság és a Pénzügyi
Bizottság ülésein főleg, a 80 millió Ft-on, vagyis  annak jogosultságán  vitatkoztak,
hiszen  az előterjesztés egyszóval �vízrendezéssel� jelölt.
Ez a tétel három részből tevődik össze:
1. Farkasréti és a Kőhát utcai szakasz. Ez a szakasz a legdrágább, mert ide a vízjogi
engedélyben a speciális fizikai  tulajdonságokkal  rendelkező vízelvezető csőnek a
beépítését írták elő, mivel ez a fajta cső olyan szerkezeti anyagú, hogy a víznek a
bizonyos    fokú diszkrét közlekedésére, kommunikálására a csőben és a cső között
lehetőséget teremt. Tehát, ha arról van szó, hogy valami miatt feltorlódik az áramlás
a csőben, megnövekszik a nyomás, nagyobb, mint a talajvíz nyomása, akkor a cső
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áteresztő képessége lehetővé teszi azt, hogy a diszkrét kiegyenlítődés történjen a
talajvíz felé, hasonló esetben fordítva is. Tehát, ha a cső környezetében a
talajvíznyomás bármilyen oknál fogva  megnövekszik, akkor lehetőség van arra, hogy
a víz a cső belsejébe bediffundáljon. Azért szeretik ezt, mert rájöttek  az idők
folyamán arra, hogy a talajvízháztartással is törődni kell. Ezt a csövet
Olaszországban gyártják, amit időben meg kell rendelni, és rendkívül drága.
2. A  Kőhát- és a Naphegy utcai szakasz, ez zömmel épített szakasz, vannak az
elékészült műtárgyrendszernek olyan szerkezeti elemei, melyek felhasználhatók
lesznek a tervművelethez, ezeket kezdéskor a tervezővel felülvizsgálják, és ami a
szerkezeti elemekből használható, azt felhasználják.
3. A záportározó költsége. A záportározó a Nefelejcs- és a Naphegy utcai torkolata
felett lévő természetes víztározó, ami jelenleg egy rendezetlen árok. Ennek a
felhasználását valamilyen megfelelő technológiával tartalmazza a tervművelet.
Ha ennek a három szektornak a várható, becsült költségeit összesítik, akkor azt az
eredményt  kapják � ha meg nem haladják -, amit a 80 millió Ft tartalmazott.  Két ok
miatt szeretnének a tervművelettel sietni. Az egyik már elhangzott. A másik pedig a
Templom tér rekonstrukciójának a beindítása. A két építés nem eshet egy időszakba,
mert  közlekedési szempontból igen nehéz helyzetbe kerülhetnek.

Wolf Gábor: úgy gondolta, hogy ez olyan mértékű beruházás, ami a
Környezetvédelmi Bizottság véleményezése nélkül nem kerülhet kivitelezésre. A
kivitelezést a bizottság támogatta, tekintettel arra, hogy a lakosság jelentős része is
kérte ezt, politikai hovatartozástól függetlenül. A bizottság néhány javaslattal,
egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztett beruházást.
Csatlakozik Budavári Györgyhöz abban, hogy a  Nefelejcs utcai beruházás nem lett
kellőképpen előkészítve, de tudomásul kell venni, hogy ez egy örökség. A testületnek
azt kell eldöntenie, hogy ebből megpróbálják-e kihozni a legjobbat és megépítik, vagy
az idei évben félre teszik. A Környezetvédelmi Bizottság mindet elkövetett azért, hogy
környezetvédelmi és természetvédelmi szempontból is megfelelő módon valósuljon
meg. Az alábbi javaslatot tette a bizottság:
• A megjelölt parkolók az úttesttel párhuzamosan legyenek kialakítva. (Vizsgálják

meg a tervezők ennek a parkoló kialakításának a lehetőségét, mert ha ez valamiért
nem lehetséges, a határozat ennek a pontjától el tudnak térni.)

• A város helyi rendeletének megfelelően 3-4 parkolóként egy lombos fa ültetése
javasolt.

• Meg kell vizsgálni a sövénytelepítés és járdaépítés lehetőségét is. (Budaörsön
gyakorlat, hogy a járdaépítés a lakosság feladata, önkormányzati hozzájárulással,
anyagbiztosítással. Ezzel sohasem értett egyet, mert ezért alakulnak azok az
összevisszaságok, ami a városra érvényes.)

• A lakosság igényeinek felmérése után kell dönteni fekvőrendőr elhelyezéséről. (Ez
azért lényeges kérdés, mert, ha kiegyenesítik, illetve  átvágják a Nefelejcs utcának
azt a szakaszát, ami most zsákutca, akkor attól kezdve hosszú egyenes
szakasszal találkoznak, ami lehetővé teszi, hogy ezen a sűrűn lakott területen
nagyon felgyorsulhatnak az autók. Úgy gondolja, hogy ha a lakosság jelentős
része igényli a fekvőrendőr elhelyezését,  akkor ezt érdemes biztosítani.)

• Az Önkormányzat készíttessen beruházással kapcsolatban zöld, illetve
növénytelepítési tervet. (Felhívja a testületnek, valamint a Hivatal figyelmét arra,
hogy növénytelepítési terv nélkül ne kezdje el ezt a beruházást. Tudja, hogy van
egy  bizonyos elkészítési ideje, de még belefér a közbeszerzésig.  Zöldterv nélkül
egy majdnem közlekedési utat nem javasol megépíteni.
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 A következő pontot azért fogalmazta meg a bizottság, hogy ilyen problémák
környezetvédelmi szempontból ne legyenek.
  �A Környezetvédelmi Bizottság kéri a hivatalt, hogy a későbbiekben útépítési
tervekhez minden esetben készüljön un. "Zöld terv" is.�
 
 Pénzesné Végvári Ágnes: néhány képviselő már többször szóvá tette: ha utakat
akarnak építeni a városban, mint most a Nefelejcs utca, akkor �csomagban� kellene
a közbeszerzési eljárást  lebonyolítani, ez azt jelenti, hogy  az A-B utcáig
megversenyeztetik. Tudják, hogy hány utcát  akarnak megépíteni, mennyibe fog
kerülni és aztán egy csomagban versenyeztetik meg. Ha külön � külön írják ki a
közbeszerzési pályázatot, sokkal több pénzbe kerül és igen sok időt veszítenek el.
Ezzel a módszerrel legalább 10 %-ot meg tudnának takarítani.
 A költségvetési rendelet tárgyalásánál arról volt szó, hogy a zárszámadást követően
a tartalékkeretből meg fogják határozni azt a sorrendiséget, hogy melyek azok az
utcák, illetve beruházások,  amit ebben az évben szeretnének végrehajtani.  Ha volt
erre a beruházásra 91 millió Ft, akkor miért nem kezdték el a közbeszerzési kiírást
2002-ben? Most csak 9 millió Ft-ról kell dönteni. Miért hozták be napirendre, de ha
mégis tárgyalni kell, akkor miért nem csomagban tárgyalják, hiszen a többi utcát is ki
kell írni közbeszerzésre. Tehát véleménye szerint csomagban kellene kiírni az
összes utcát, a Nefelejcs utcával együtt, ezzel csak nyernének. Ki lehet részenként is
írni, és egyben adjon árajánlatot a vállalkozó. Az is elképzelhető, hogy három
vállalkozóból fogják kiválasztani a kivitelezőket.
 A műtárgyak felhasználásról elmondja, hogy néhány szakaszon a Nefelejcs  utcában
megvalósítható lenne, ez igen jó dolog, de a közbeszerzési eljárás szöveges
részében  is ilyen tartalommal kell  kiírni. Sokszor előfordult már, hogy azt mondták,
hogy a meglévő anyagot be fogják építeni, és ezzel megtakarítást fognak elérni, de
ez nem így volt, mindig új anyagot építettek be, a földet ide-oda �tologatták� és a
pénzt felvették az önkormányzattól. Tehát ilyen tartalommal kerüljön  közbeszerzési
kiírásra. El kell azt érni, hogy a meglévő műtárgyakat, ami felhasználhatók építsék
be, úgy alakítsa ki a költségvetését az árajánlatot készítő, hogy erre gondoljon, és
legyen benne a szövegkörnyezetbe. A Közbeszerzési Bizottság véleményezze a
közbeszerzési kiírás szöveges rész tartalmát, még mielőtt megjelenik.
 Módosító javaslata: a Nefelejcs utcával együtt az összes többi utca, amely útépítésre
kerül, csomagba kerüljön közbeszerzési kiírásra.
 
 Wittinghoff Tamás polgármester: válaszként elmondja, hogy közbeszerzési
eljárást, csak meglévő tervekre lehet kiírni, így  nem érdemes erről szavazni, mert
olyanról szavaznának, ami mögött  nincs tartalom.
 Ebben a kérdésben egyszer már döntött a testület, de a közbeszerzési pályázatot
követően nem biztosította hozzá a szükséges összeget, ezért van megint a testület
előtt. A tervek készen vannak, de le fognak járni.
 
 Dr. Vándor András: Budavári Györgynek válaszol a műszaki tartalommal
kapcsolatban. Egy közbeszerzési pályázat anyaga csaknem az engedélyezési terv
és a költségvetés is lehet, ami lényegében nagyon keveset tartalmaz a tényleges
technikai részletekből. A közbeszerzési pályázatok nagy többsége úgy van
megfogalmazva � ahogyan ő ismeri -, hogy van egy �rét� és ott építenek egy utcát,
tehát egy érintetlen területen.  Arra nincs felkészülve a közbeszerzési pályázat, hogy
egy meglévő utcában  folyik ez az építkezés, és mi van a föld alatt. Az ilyen
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helyzetekre van  a tartalékkeret, hogy az előre nem látható problémákat abból oldják
meg. Pénzesné Végvári Ágnesnek abban igaza van, hogy csomagban  olcsóbb
lenne megpályáztatni, de nincs annyi előterv, hogy meg tudják hirdetni az összes
utcát. Hosszútávon el lehet ezen gondolkodni.
 Kéri a testületet, hogy szavazzák meg a 100 millió Ft-ot, és amikor megkapják a
tényleges közbeszerzési pályázat végeredményét, akkor a pénzükhöz mérten
megszavazzák, azt, amire szükség lesz ahhoz, hogy ez a munka megvalósuljon.
 
 Lux László: mi akadálya van a vízjogi engedély meghosszabbításának? (Válasz:
semmi) Azzal riogatják a képviselőket, hogy lejár az engedély, és az újbóli eljárás
hosszú időt vesz igénybe. Véleménye szerint a meghosszabbítás nagyon egyszerű
majdnem, hogy automatikus.
 
 Wittinghoff Tamás polgármester: valóban, az újbóli eljárás igen hosszú időt vesz
igénybe. A vízjogi engedélyek sok esetben évekig húzódnak. A lakossági fórumokon
is elhangzottak, hogy már meg is valósítottak bizonyos dolgokat, mert egyszerűen
nem lehet kivárni az engedély megérkezését.
 
 Lux László: Budaörsön nagyon sok olyan utca van, ahol 5-10 éve van csatorna és
az ingatlanoknak nincs meg a szennyvízbekötése. Ez vonatkozik a Nefelejcs utcára
is, valamint azokra a sok kis utcákra, amely merőlegesek a Nefelejcs utcára. Most
megint konzerválódik egy olyan helyzet ez által, hogy a tervben nincs figyelembe
véve a kis utcák szennyvíz-elvezetése.
 
 Wittinghoff Tamás polgármester: ez nem így van, meg kell nézni a tervet.
 
 Lux László: már kérte Lévay Ernő alpolgármester úrtól � igaz van egy írásos anyag
a 2003. február 13-i előterjesztés mellékletében � a közműkiváltásokkal kapcsolatos
felméréseket. Véleménye szerint nincs kellőképpen felmérve, hogy mi mibe fog kerül.
 
 Budavári György: nem kapott arra választ, hogy van-e különbség a 2001 és a 2003-
as kivitel között, úgy tudja, hogy nincs. Ha megszavazták volna a tavalyi évben, és a
vállalkozó elvállalta volna, akkor ugyanez a munka milyen minőségben készült volna
el 92 millió Ft-ért, ami most 150 millió Ft-ból sem telik ki? Mit csináltak volna
lényegesen rosszabb minőségben, ha a terv ugyanaz, és nem változott?
 
 Káhn János: már második alkalommal, június 9-16 közötti időszakban kerül
megrendezésre a Passiójáték. A helyszínt a Nefelejcs utcán keresztül lehet
megközelíteni. Kérése, úgy ütemezzék a Nefelejcs utca építését, hogy ne zavarja a
Passiójáték megrendezését. Véleménye szerint a Nefelejcs utca és a főút
rekonstrukcióját egy időben el lehetne végezni, a lakosság is jobban el tudná viselni.
 
 Pénzesné Végvári Ágnes: nem emlékszik arra, hogy a városban 3 hónapnál
rövidebb közbeszerzési eljárás lett volna. Ha két hónapig tart a Nefelejcs utcai
beruházás, akkor is pontosan a Passiójáték megrendezésének időszakára esik.
Véleménye szerint azon az egy hónapon nem múlik a Nefelejcs utca építése.
 Az útépítési csomaggal kapcsolatban elmondja, hogy tavaly a Zombori utca
megépítése azért maradt el, mert a Vízművek kicserélte a vízvezetéket, ennek az
utcának a tervei elkészültek, engedélyezett kész tervei vannak. Ugyanúgy
engedélyezett  kész tervei vannak a Kismartoni utcának, a Beregszászi utcának.
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Tehát fontossági sorrendben választhatna a testület, hogy melyik utca kerüljön be a
közbeszerzési csomagba és megnéznék, hogy mennyit engednek a �feléből� a
kivitelezők. Úgy gondolja, nem kellene elkapkodni a közbeszerzési eljárást az
időtényező miatt sem. Ha most meghirdeti a Hivatal a közbeszerzést az kb. 3-4 hét
(és a Passiójáték között), akkor a következő testületi ülésen is dönthetnek, vagy
rendkívüli ülésen. Nagyon szívesen eljön, hogy beszéljék meg, melyek azok az
utcák, amelyek bekerülnek a �csomagba� és közbeszerzési kiírásra kerülnek. Ezt így
nem tudja elfogadni. Írják ki együtt a közbeszerzést, és június 16-a után felvonulhat a
kivitelező.
 
 Lévay Ernő: az előző években nem volt teljes a műszaki kép, és ha  megnézik
ennek a tervműveletnek a teljes  műszaki tartalmát és a költségeket, akkor  azt látják,
hogy kb.  megegyezik az előterjesztésben lévővel. Nem tudja, hogy tavaly miért nem
került a közbeszerzési eljárásra, de arra utalt már, hogy a teljes műszaki tartalom,
amit a jelenlévő  jóváhagyott tervek fednek le, annak kb. annyi a volumene, ami az
első előterjesztésben. A lakók igénye az is, hogy minél több parkolási lehetőséget
biztosítsanak, különös tekintettel az orvosi rendelőre, és a temetői rendezvényekre. A
párhuzamos parkolók - ami a főúton vannak -, lényegesen kevesebb (csak becsülni
tudja), kb. 30-40 %-át tudná annak a parkoló mennyiségnek biztosítani, amit a
jelenlegi terv tartalmaz.
 A csatornabekötésekről elmondja, hogy a Temes köz és a Nyitra köz lakosainak
kivételével (nagyjából) rákötöttek a csatornára, a Nefelejcs utcában pedig, akik még
nem kötöttek rá, fel fogják szólítani őket. A csatornára utólag is rá lehet kötni. A terv
annyit tartalmaz, hogy a közökbe beállít egy-egy csonkot, amire rá lehet kötni. A
közök nem alkalmasak arra, hogy normális, szokásos, gravitációs csatornát ki
lehessen építeni. A kivitelezést mindenképpen meg kellene gyorsítani, és a
Passiójáték megkezdése előtt befejezni.  Ez csak akkor lehetséges, ha egy gyors
közbeszerzési eljárással, nagyon gondos kivitelezési szerződéskötéssel áttekintik a
kivitelezés időpontját. A Kőhát utca, a Farkasréti út és a Kossuth Lajos utca közötti
részt nem könnyű szakaszolni, mert ezen a szakaszon egybe kell letenni a
vízelvezető csövet, ez a lényege az egész tervműveletnek. Ha úgy dönt a testület,
hogy a beruházást a Passiójáték után kívánja megindítani, az azt jelenti, hogy a
tervművelet át fog húzódni a következő évre, azért mert, ha a Templom teret lezárják
abban esetben a Farkasréti út és a Kossuth Lajos utca összekötésre szükség van.
Ezt is fel lehet vállalni. A lakosságnak azt a választ fogja adni, hogy a testület úgy
döntött, hogy a Passiójáték után kezdik el az útépítést és áthúzódik a következő
évre.
 
 Dr. Nagy Tamás: a Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottságnak a
Nefelejcs utcával kapcsolatban van valamilyen határozata a tervdokumentációval
kapcsolatban, igaz-e?
 
 Dr. Vándor András: ismerteti a bizottság javaslatát: A Településfejlesztési és
Vagyongazdálkodási Bizottság szakmailag egyetért, és indokoltnak tarja a Nefelejcs
utca teljes körű kiépítését a Farkasréti út � Kőhát utca között, valamint a felszíni
vízelvezetés rendezését a Kőhát utca melletti szakaszon a záportározóval együtt, és
hozzájárul az előterjesztésben felsorolt költségvetési helyeken szereplő
pénzmaradványok felhasználásához, illetve javasolja a Pénzügyi Bizottságnak, hogy a
hiányzó 57.976,-eFt-ot a 2003. évi tartalék keret terhére biztosítsa. Egyben felkéri a
Hivatalt a Közbeszerzési Pályázat azonnali kiírására, valamint a Környezetvédelmi
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Bizottságot a zöldfelületi mutatók és növényzet kialakításának áttekintésére. A
Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság megbízza Bánlaki József és
Kovách Tibor urakat a kiviteli terv részleteinek áttekintésével, melyről a Közbeszerzési
Pályázati döntést megelőzően a bizottságnak beszámolnak.
 
 Dr. Nagy Tamás :  ez azt jelenti, hogy a Bánlaki úr és Kovách úr tegyenek javaslatot
a tervvel kapcsolatban? Javasolja, hogy a Településfejlesztési és
Vagyongazdálkodási Bizottság javaslata alapján a tervdokumentációt
véleményezzék.
 Véleménye szerint  nem kellene a lakossággal fenyegetőzni. Új képviselőként is azt
gondolja, hogy megalapozottan kell meghozni a döntéseket, mert akkor lehet kiállni
jó szívvel a lakosság elé.
 
 Szidiropulosz László: nem hiszi el, hogy másfél év alatt 70 millió Ft különbségnek
kell lenni, ha ugyanarról a tervről van szó. Az a véleménye, hogy amennyit most
meg fognak szavazni, kb. annyi lesz a költségvetés is. Dr. Vándor Andrásnak igaza
van abban, hogy nem lehet tudni, hogy a régi utak alatt mi van, bármi előfordulhat.
Támogatja a 100 millió Ft biztosítását, és az esetleges plusz költséget.
 
 Wolf Gábor:  úgy látja, hogy a testület a problémákat két körben jelöli meg, az egyik
a pénzügyi forrás biztosítása, ami elfogadásra kerülhet, a másik a Passiójáték. Úgy
gondolja - tekintettel arra, hogy ez a város legfontosabb eseménye �mindenképpen
indokolt, hogy a Passiójáték idejére a Nefelejcs utcai építkezés, vagy szüneteljen,
vagy ne kezdődjön meg, vagy  készüljön el.  A passió kivitelezését az útépítés nem
gátolhatja.
 Javaslata: a Képviselő-testület azzal a feltétellel támogatja a beruházást, ha a
Passiójáték megrendezését a Nefelejcs utcai útépítés kivitelezése nem
befolyásolhatja. Úgy gondolja, hogy így jóváhagyható az előterjesztés.
 
 Dr. Vándor András (ügyrendi kérdés): zárják le a vitát, és döntsenek.
 
 A javaslatot a testület 21 igen, 1 tartózkodással elfogadta.
 
 53/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat
 
 Vita lezárása
 
 Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Nefelejcs utca
útépítési és felszíni vízelvezetési munkáihoz fedezet biztosítása c. napirend vitáját
lezárja.
 
 Wittinghoff Tamás polgármester: két módosító indítvány volt. Az, hogy a
csomagról döntsenek az a mai napon nem kezelhető.
 Az javaslat két részre bontható, az egyik a pénzügyi rész, a másik pedig Wolf Gábor
javaslata.
 Felteszi szavazásra: a felsorolt költségvetési helyeken szereplő pénzmaradványokat
- összesen 92.024 eFt-ot -  átcsoportosítja, továbbá a hiányzó 57.976 eFt-ot
biztosítja a 2003. évi tartalék keret terhére, azzal hogy a közbeszerzési eljárás
lefolytatását követően a testület dönt a megfelelő fedezetről.
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 A Képviselő-testület a javaslatot 21 igen, 1 tartózkodással elfogadta.
 
 Felteszi szavazásra Wolf Gábor javaslatát, miszerint a beruházás ütemezése a
Passiójátékot nem befolyásolhatja.
 A Képviselő-testület a javaslatot 19 igen, 3 tartózkodással elfogadta.
 
 Felteszi szavazásra a Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság és a
Környezetvédelmi Bizottság javaslatát. Aki elfogadja a javaslatokat az, szavaz
igennel.
 
 A javaslatokat a Képviselő-testület 21 igen, 1 nem szavazattal elfogadta.
 A fentiek alapján a Képviselő-testület a következő határozatot hozta:
 (rendelet a napirend végén, a költségvetési rendeletben található)
 
 54/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozat
 
 Nefelejcs utca útépítési és felszíni vízelvezetési munkáihoz fedezet
 
 Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbiak szerint dönt:
 
 1. A Nefelejcs utca teljes körű kiépítésére (a Farkasréti út � Kőhát utca között)

valamint a felszíni vízelvezetés rendezésére a 7/2003.(II.28.) ÖKT. sz. rendelete
alapján összesen 150 millió forintot biztosít. Kéri, hogy a Hivatal a közbeszerzési
pályázatot azonnal írja ki. A közbeszerzési eljárást követően biztosítja a
beruházáshoz szükséges fedezetet.

 
 2. A beruházás ütemezése a Passiójáték megrendezését nem befolyásolhatja.
 
 3. A Környezetvédelmi Bizottság döntésének megfelelően:

• a megjelölt parkolók az úttesttel párhuzamosan legyenek kialakítva
• a város helyi rendeletének megfelelően 3-4 parkolónként egy lombos fát kell

ültetni
• meg kell vizsgálni a sövénytelepítés és járdaépítés lehetőségét is
• a lakosság igényeinek felmérése után kell dönteni fekvőrendőr elhelyezéséről
• a beruházással kapcsolatban zöld, illetve növénytelepítési tervet kell

készíttetni.

3.) Céltartalékba helyezett (hóeltakarításra bizt.) pénzeszköz felszabadítása:

Wittinghoff Tamás polgármester: ismerteti az előterjesztést, amely a jegyzőkönyv
melléklete.

Pénzesné Végvári Ágnes: ez a felszabadított összeg az eddig felhasznált  összeg,
amit ki kell fizetni a BTG Kf-nek, vagyis ezzel tartoznak?

Pappné Hajdu Katalin: Nem. A  sikosságmentesítés és a hóeltakarítás a
költségvetésben  januártól � decemberig tart. Januárban és februárban kifizetésre
került az, az összeg (50 %), ami a költségvetésben szabad pénzeszközként
rendelkezésre áll, ez az összeg a céltartalékban van. A télnek még nincs vége, és
ezt a számlát ki kell fizetni.
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Nagy György: a februári  számlát már nem tudják kifizetni, ami eddig szabad összeg
volt, az már ki van fizetve.  Azt tudni kell, ha nincs hó, akkor is van számla, mivel
ügyeleti rendszer van, ami március közepéig tart.

Pénzesné Végvári Ágnes: lehet, hogy az idén is már novemberben leesik a hó, így
nem lesz elég a pénz.

Wittinghoff Tamás polgármester:  azt majd akkor rendezik.

A Képviselő-testület a javaslatot 20 igen, 2 tartózkodással elfogadta.

Fentiek alapján a Képviselő-testület az alábbi rendeletet fogadta el:

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete
7/2003.(II.28.) ÖKT. sz. rendelete

Budaörs Város Önkormányzat
2003. évi költségvetéséről szóló

5/2003. (II.14.) ÖKT. sz. rendelet módosításáról

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete

1.§

Az 54/2003.(II.25.) ÖKT sz. határozatnak megfelelően összesen 150 millió forintot
biztosít a Nefelejcs utca teljes körű kiépítésére (a Farkasréti út � Kőhát utca között)
valamint a felszíni vízelvezetés rendezésére (a Kőhát utca melletti szakaszon a
záportározóval együtt). Az alább felsorolt költségvetési helyeken szereplő
pénzmaradványokat - összesen 92.024 eFt-ot -  átcsoportosítja, továbbá a hiányzó
57.976 eFt-ot biztosítja a 2003. évi tartalék keretből, a 2002. évi költségvetési
beszámoló elfogadása után feltöltési kötelezettséggel a szabad pénzmaradvány
terhére.

eFt
514 Felszíni vízelvezetés 24.245
529 Burkolatmegerősítő munkák 27.544
546 Nefelejcs u. teljes körű kiépítése 34.255
5521809 Felszíni vízelvezetés   5.980

Összesen: 92.024

2.§

A síkosság-mentesítésre, hóeltakarításra céltartalékba helyezett 19.475 eFt-ot
felszabadítja.

3.§
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Jelen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba.

Budaörs, 2003. február 25.

         Kissné Benedek Zsuzsanna         Wittinghoff Tamás
                     mb. jegyző   polgármester

Wittinghoff Tamás polgármester megköszöni a Képviselő-testület  munkáját, az
ülést bezárja.

k.m.f.

Kissné Benedek Zsuzsanna Wittinghoff Tamás
         mb. jegyző    polgármester


